
Zápis ze 4. zasedání Zastupitelstva městské části Opava 
-Komárov konaného dne 4. února 2019 v 18.15 hod. v zasedacím 
sále Obecního domu v Opavě-Komárově 
 
Přítomni: Ing. Lumír Měch, Ing. Jiří Bittner, Bc. Eva Murová, Mgr. Bc. Milan Trulej,  
Ing. Michal Kubesa, Vladimír Vicherek, Karel Neuwirth, Ing. Drahomíra Kozárková,  
Bc. Jiří Kubesa 
 
Omluveni: MVDr. Radka Žůrková, Ludmila Říčná 
 
4. zasedání ZMČ řídil starosta Ing. Lumír Měch. 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu 
Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst.1 zákona o obcích) a zapisovatele. 
Ověřovateli zápisu byli ustaveni Ing. J. Bittner a Ing. D. Kozárková a zapisovatelkou  
Ing. D. Kozárková. 
PRO 9         PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
2. Schválení programu 
Po zahájení byl schvalován program uvedený v pozvánce, který byl doplněn o bod „Plán 
kulturních a sportovních akcí na rok 2019“. 
PRO 9       PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
3. Kontrola usnesení 
Byla provedena kontrola usnesení z ustavujícího zasedání. 
Zastupitelstvo bere na vědomí kontrolu usnesení. 
 
4. Finanční zpráva 
Zastupitelé byli seznámeni se stavem hospodaření za leden 2019 a skutečností k 31.1.2019. 
Rozpočet na rok 2019 byl schválen ve výši 7.001,00 tis. Kč, z toho rezerva na kapitálové 
výdaje činí 1.000,00 tis. Kč. Úprava rozpočtu na výši 7.004,329 tis. Kč. je z důvodu převodu 
fin. prostř. na úhradu faktury za odvoz TKO z roku 2018. Ve výdajích bylo k 31.1.2019 
vydáno 80,11536 tis. Kč. Do příjmů bylo vybráno 12,22988 tis. KČ.  Zůstatek k 31.1.2019  
6.93644352 tis. Kč. 
Zastupitelé byli seznámeni s úhradou faktur za leden 2019. 
PRO 9       PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
5. Opravy prostor bývalé školní družiny 
Před zasedáním ZMČ se všichni zastupitelé sešli v budově hasičárny, aby si prohlédli 
prostory bývalé školní družiny, která by měla sloužit jako nové oddělení mateřské školy 
v době rekonstrukce stávající budovy MŠ – „okal“. Na zasedání se zastupitelé dohodli, že se 
provede rekonstrukce starého sociálního zařízení pro využití dětí i dospělých, dále 
rekonstrukce kuchyňky pro přípravu a výdej stravy. Zastupitelé rovněž schválili opravu 
ústředního topení a výmalby všech prostor včetně schodiště. 
PRO 9        PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
 
 
 



6. Dohoda o provedení práce – psaní obecní kroniky 
Obecní kroniku vede kronikář p. M. Šindlář, se kterým proběhlo jednání o podmínkách 
vedení kroniky v roce 2019. Zastupitelé podpořili pokračování vedení obecní kroniky  
p. M. Šindlářem a schvalují Dohodu o provedení práce na rok 2019 dle přílohy. 
PRO 9      PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
7. Odměny členů JSDH Komárov 
JSDH provádí celoročně záslužnou práce v oblasti požární ochrany občanů a jejich majetku. 
Starosta předložil ke schválení návrh nový návrh odměňování  činnosti členů JSDH, odměny 
za funkci, školení a za výjezdy. Proběhla konzultace s velitelem JSDH a byly navrženy  
3 varianty odměňování, které vycházejí z předchozích období s přihlédnutím ke zvýšené 
náročnosti na proškolení, odbornou přípravu a výkon při zásahu.  
Zastupitelé podpořili odměňování členů JSDH dle přílohy. 
PRO 7      PROTI 0   ZDRŽEL 2 
 
8. Plán kulturních  a sportovních akcí na rok 2019 
Předseda kulturní a sportovní komise Ing. M. Kubesa předložil k diskusi a schválení plán 
kulturních a sportovních akcí na rok 2019. Do plánu byly zařazeny tradiční akce, které se 
konají každoročně. Dále bylo navrženo divadelní přestavení a posezení s cimbálovkou. Bližší 
informace budou zveřejněny na webových stránkách. 
Zastupitelstvo MČ Komárov bere na vědomí plán kulturních a sportovních akcí. 
PRO 9      PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
9. Žádosti, stížnosti 
 
A. Žádost o připojení se k mezinárodní kampani Vlajka pro Tibet 
Jako každoročně se zastupitelstvo MČ Komárov připojuje k mezinárodní kampani Vlajka  
pro Tibet na podporu tibetského lidu proti čínské nadvládě, a to vyvěšením tibetské vlajky dne 
10.3.2019. 
PRO 9      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
B. Žádost AG Motorsportklubu o dotaci na činnost. 
Zástupce AG Motorsportklubu Komárov podal žádost o finanční příspěvek na činnost v roce 
2019. Zastupitelé projednali žádost a vzhledem k tomu, že činnost klubu je omezena, schválili 
dotaci ve výši 15.000,00 Kč. 
 PRO 9     PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
C. Žádost Jednota Orel Komárov o dotaci. 
Zástupce Jednoty Orel Komárov předložil žádost o účelovou dotaci na provoz, opravy  
a údržbu budovy Orlovny, technických zařízení budovy a přilehlého venkovního areálu. 
Zastupitelé žádost podpořili a schválili dotaci ve výši 120.000,00 Kč. 
PRO 9      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
  
10. Informace, připomínky a podněty 
 
A. Výtěžek Tříkrálové sbírky 
Výtěžek Tříkrálové sbírky v Komárově byl 34.730,- Kč. Vloni to bylo 34.696,- Kč. Charita 
Opava zaslala poděkování všem komárovským občanům.  
 
 



 
B. Otevírání obálek  
Otevírání obálek a hodnocení „Oprava chodníků a zpevněných ploch ve vnitrobloku  
Na Spojce“ proběhne 20.2.2019 od 16,30 hod. 
 
C. Jednání samosprávy z domu Na Spojce 
Samospráva bytového domu Na Spojce uskutečnila jednání, s jehož závěry bylo seznámeno 
Zastupitelstvo MČ Komárov. Jednání se týkalo opravy komínu bývalé kotelny, znečišťování 
ovzduší z lokálních topenišť  a možnostmi celkového monitoringu ovzduší v Komárově. 
 
D. Primátorky 2019 
Hasičská soutěž „O pohár primátora SMO“ se bude konat 21.9.2019 od 13,00 v MČ Opava-
Vlaštovičky. 
  
E. Maškarní karneval 
Zastupitelé projednali body, které se týkají organizace maškarního karnevalu, který se bude 
konat 10.2.2019 od 15,00 hod. do 18,00 hod. v komárovské Orlovně. 
 
 
11  Závěr 
Příští zasedání zastupitelstva se uskuteční v pondělí 4. března 2019 v 18,15 hod. v zasedacím 
sále ÚMČ Komárov. 
 
Zapsala: Ing. Drahomíra Kozárková 
 
Opava-Komárov  10. února 2019 
 
Ověřili: 
Ing. Jiří Bittner  
 
Ing.Drahomíra Kozárková 
 
Ing.Lumír Měch - starosta 
 
 
 
 
 


